



La crisis de Dios hoy

Juan J. Sánchez Bernal *et al.*, Instituto Superior de Pastoral

Khaf, Madrid, 2013, 230 pàg., 14,00 €

Cinc exposicions i cinc autors al voltant de la crisi de Déu. Un diàleg d'experts promogut per l'Instituto Superior de Pastoral per exposar preguntes com ara ¿quin Déu ha entrat en crisi? Els teòlegs i filòsofs Juan José Sánchez Bernal, Luis González-Carvajal, Agustín Udías, Manuel Fraijó i Juan Martín Velasco s'encarreguen de donar les seves respostes a la indiferència religiosa o la crisi de fe en Déu en les societats modernes.

LA CRISIS DE DIOS, del
Instituto Superior de Pastoral,
Juan J.Sánchez Bernal y VV.AA
Khaf, Madrid, 2013.

La gente abandona la religión en la que nació y una mayoría vive en la indiferencia. El libro recoge trabajos sobre los nuevos planteamientos que ocasiona la coyuntura crítica en la que estamos. Aclarar de qué Dios se trata, en qué Dios creemos es indispensable para explicar la crisis. Impagables los esfuerzos que tratan de qué es esto de creer en Dios. Sin duda, un libro precioso.